

Introducing our new Webmaster

Ulf Liedén has agreed to take over the management of the W.A.O.S. web site and has already begun managing the site. Ulf is a Swedish national presently living in Germany. Inspired by his father, he has had an interest in plants and birds since childhood, first only looking at them, later photographing them as a serious amateur. He became involved with the birds of West Africa when his wife took a job in Niamey, Niger in 2007. Being a professional computer programmer as well, he ended up designing and managing the Niger Bird DataBase, which holds many of his own bird pictures. Ulf looks forward to managing the W.A.O.S. web site and building on the good work of his predecessor, Peter Browne. Council welcomes Ulf and joins him in thanking Peter for his excellent work on the site over the past seven years.

W.A.O.S. Council



Ulf Liedén, new W.A.O.S. Webmaster — Ulf Liedén, nouveau Webmestre de la S.O.O.A.

Présentation de notre nouveau Webmestre

Ulf Liedén a accepté de prendre en charge la gestion du site Internet de la S.O.O.A. et il a déjà commencé. Ulf est de nationalité Suédoise et réside actuellement en Allemagne. Inspiré par son père, il s'intéresse aux plantes et aux oiseaux depuis son enfance, d'abord seulement en les observant, puis plus tard en les photographiant en amateur confirmé. Il s'est intéressé de plus près aux oiseaux d'Afrique de l'Ouest quand sa femme a été affectée à Niamey, Niger, en 2007. Informaticien professionnel, il est devenu le concepteur et gestionnaire de la Base de Données sur les Oiseaux du Niger, qui contient nombre de ses photos d'oiseaux. Ulf est maintenant prêt à gérer le site Internet de la S.O.O.A. et à le développer dans la continuité du bon travail de son prédécesseur, Peter Browne. Le Conseil souhaite la bienvenue à Ulf et se joint à lui pour remercier Peter de l'excellent travail réalisé sur le site pendant sept années.

Conseil de la S.O.O.A.

W.A.O.S. membership changes Changements dans la liste d'adhérents de la S.O.O.A.

New members — Nouveaux membres

BUIJ, R., Prof Fockema Andreaelaan 39, 3741 EJ Baarn, **The Netherlands**

LIEDÉN, U., Theodorenstr. 13, 65189 Wiesbaden, **Germany**

SAENZ DE SANTA MARÍA MUNIÁTEGUI, A., Senda del río Ali 9-2ºB, 01015 Vitoria, Alava, **Spain**

THOMA, M., Gesellschaftsstr. 89, 3012 Bern, **Switzerland**

Resignations, deaths and deletions — Renonciations, décès et enlèvements

MOREL, Dr G.J.

COS Exchange

Name and address changes and corrections — Changements et corrections de nom ou adresse

ASHFORD, R.W., DSc, 142 Meols Parade, Meols CH47 6AN, **U.K.**

BARLOW, C., c/o D. Hook, 1 Waingate, Grimsargh, Preston, Lancs PR2 5RL, **U.K.**

CLAFFEY, P.M., 3 Pembroke Road, Dublin 4, **Eire**

DEGAUQUIER, R., 298 rue Jean Jaurès, 59920 Quiévrechain, **France**

GARTSHORE, M.E., 316 Norfolk County Rd 60, RR1 Walsingham, Ontario N0E 1X0, **Canada**

LAFFARGUE, C., La Tuilerie, 47200 Forques sur Garonne, **France**

NEUENSCHWANDER, Dr P., Ahornweg 7, CH-3123 Belp, **Switzerland**

PHALAN, B., Zoology Dept, Downing St, Cambridge CB2 3EJ, **U.K.**

SMITH, Rev. R.H., 230 Stevenson Rd, Derby DE23 1JL, **U.K.**

WAGNER HODGES, Ms V.J., 12 North View, Wimbledon Common, London SW19 4UJ, **U.K.**

WALL, J.W., 19 Tisdale Road, Scarsdale Road, New York, NY 10583-5613, **U.S.A.**

MUSÉUM NATIONAL D'HISTOIRE NATURELLE, Bibliothèque des Mammifères et des Oiseaux, 57 rue Cuvier, 75231 Paris Cedex 05, **France**

ERNST MAYR LIBRARY, MUSEUM COMP. ZOOLOGY, Harvard University, 26 Oxford St, Cambridge, MA 02138, **U.S.A.**

THE PEREGRINE FUND, 5668 West Flying Hawk Lane, Boise, Idaho 83709, **U.S.A.**

T. Dodman